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Nizamettin VURGUN - DERELİ

İyi Parti Dereli Belediye 
Başkan adayı Muharrem 
Çolak bir seçim programı-
na katıldı. Program da De-
reli ile ilgili birçok konu ko-
nuşuldu.

Dereli için birçok proje-
si olduğunu dile getiren 
Çolak, Çocuk Parkı, Yürü-
yüş Yolu, Sel ve Su Kapa-

nı, Çok Amaçlı Salon Kültür Merkezi ve Mi-
safirhane, Katlı Kapalı Otapark, Bisiklet 
Yolu, Spor Alanı, Yarı Kapalı Halk Pazarı, 
Yöresel Ürün Pazarı başlıca sorunlar ol-
duğunu söyledi ve en büyük sorunlardan 
birinin de Hastahane sorunu olduğunu, 
ulaşımın ise tamamen bir çile olması ve 
bunca zamandır buna çözüm bulunma-
ması daha da bir kayıp dedi. Bunun ile il-
gili çözümlerimizi üreterek halkımıza 
daha iyi hizmet için 7/24 çalışarak halkı-
mızın teveccühünü kazanacağımıza ina-
nıyorum dedi.

Ayrıca en büyük sorunlardan biri olan 
yöresel ürünlerimizin yol kenarlarında hiç 
bir sağlık koşulu olmadan satılması beni 
vicdanen üzüyor bunun için daha nezih 
bir ortamda satılması bizimde bir çatımız 
var diyerek gönül rahatlığıyla satmalarını 
sağlamak boynumun borcu diyerek söz-
lerine devam etti. Yöremizin en büyük yay-
lalarına ev sahipliği yapan aynı zaman da 

turistlik alanlarımızın daha iyi hale getirip 
gurbetçilerimize, il dışından gelen vatan-
daşlarımıza tanıtmaya çaba harcayaca-
ğını dile getirdi. (Pınar Okumuş)

Dereli Belediye Başkanı ve AK 
Parti Dereli Başkan adayı Zeki 
Şenlikoğlu, ilçenin ekonomik ve 
kültürel potansiyelini harekete ge-
çirecek muhteşem bir proje olan 
Yöresel Ürünler İmalat Fabrika-
sı'nı duyurdu!

Şenlikoğlu'nun coşku dolu 
açıklamasına göre, canlı hayvan 
pazarı ve mezbahane yanında bu-
lunan belediye arazisine, DOKAP 
ve Dereli Belediyesi işbirliğiyle yö-
resel ürünler imalat fabrikası kuru-
luyor!

Bu muazzam fabrika ile: Gü-
venli gıda: Yöresel ürünlerin hijye-
nik ve güvenli koşullarda işlenme-
si ve paketlenmesi sağlanacak. 
Güçlü kadınlar: Fabrika, öncelikle 
ilçedeki kadınlara istihdam imkanı 
sunarak, ekonomik güçlenmeleri-

ne destek olacak. Ürün ka-
litesi: Ürünlerin yüksek ka-
lite standartlarında üretil-
mesi ve pazarlanması sağ-
lanacak. Alım garantisi: 
Ürünler, fabrika tarafından 
garantili olarak satın alına-
cak, böylece üreticiler için 
pazarlama sorunu ortadan 
kalkacak. Turizm ve yöre 
halkının desteklenmesi: 
Fabrika, yöresel ürünlerin 
tanıtımına ve turizmin ge-
lişmesine katkı sağlaya-
cak. Tarımsal ekonomik kal-
kınma: Fabrika, tarımsal 
üretime ve bölge ekonomi-
sine büyük katkı sağlaya-
cak.  (Pınar Okumuş)

Milliyetçi Hareket Partisi'nin 
(MHP) Dereli Belediye Başkan 

adayı Cihan Özdemir, Dereli'de ger-
çekleştireceği etkinlikler için birbi-

rinden ünlü sanatçılardan söz aldı. 
Sagopa Kajmer, Davut Güloğlu, 
Kurtuluş Kuş ve Burak Bulut gibi ta-
nınmış isimler, Dereli'de konser ver-
meleri için Özdemir'e söz verdiler.

Özdemir, sanatçılarla gerçek-
leştirdiği görüşmeler sonrasında 
kendilerinden gelecekteki etkinlik-
lerde Dereli için destek sözü aldık-
larını belirtti. Dereli'nin kültürel ve 
sanatsal hayatına büyük katkı sağ-
layacak bu etkinliklerin planlandığı-
nı ifade eden Özdemir, sanatçılara 
teşekkürlerini iletti. 

(Hakan Akbaş)

Mahmut
TALIÇ
Telefon:

0537 854 41 86

MHP Dereli Belediye Başkan Adayı Cihan Özdemir

Dereli'ye Büyük Sanatçıları Getiriyor

“Dereli İyi Olacak”

Yeniden Refah Partisi Dereli Belediye Başkan
Adayı Mahmut Talıç'tan Önemli Proje

Turizm ve Orman Fakültesi Geliyor

Yeniden Refah Parti-
si'nin Dereli Belediye Baş-
kan adayı Mahmut Talıç, il-
çenin kalkınmasında bü-
yük öneme sahip olan Tu-
rizm ve Orman Fakültesi 
projesini duyurdu. Talıç, 
sel afetinin ardından ge-
çen 3-4 yıla rağmen ilçeye 
henüz kazandırılamayan 
yüksekokulun önemine 
vurgu yaparak, bu eksikli-
ği gidermek için adım at-
tıklarını belirtti.

Projeye ilişkin açıkla-
malarda bulunan Talıç, il-
çenin konumuna uygun 
olarak Turizm veya Or-
man Fakültesini ilçeye ka-
zandıracaklarını ifade etti. 
Bahçeli Mahallesi'nde bu-
lunan ve şu anda ortaokul 

ve lise olarak kullanılan 
binayı üniversiteye ayıra-
rak, bu fakülteleri burada 
hizmete sunacaklarını 
dile getiren Talıç, mevcut 
okulların ise eski Atatürk 
İlköğretim Okulu' nun bu-
lunduğu alana taşınaca-
ğını ve gerektiğinde daha 
büyük bir okul inşa edile-
rek eğitim-öğretim hiz-
metlerinin burada sürdü-
rüleceğini belirtti.

Talıç'ın açıklamalarıy-
la Dereli'nin eğitim ala-
nındaki altyapısının güç-
lendirilmesi ve ilçenin kal-
kınmasına katkı sağlaya-
cak yeni bir projenin ha-
yata geçirilmesi hedefle-
niyor. 

(Hakan Akbaş)

Güçlü Kadın,
Güçlü Dereli Yöresel Ürünler İmalat Fabrikası Geliyor:

Sütlüce Mahallesi Muhtar Adayı
Şükrü Tanrıverdi İddialı Geliyor! (H
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Emeklilere su faturalarında 
ve belediye sosyal tesislerinde 
yüzde 50 indirim, belediye oto-
büsleri ücretsiz, öğrencilere be-
lediye otobüsleri ve belediye 
sosyal tesislerinde yüzde 50 in-
dirim, 0-5 yaş grubu bebeği 
olan annelere belediye otobü-
sü ücretsiz, yeni doğum yapan 
annelere de mama ve çocuk 
bezi desteği.

Giresun Belediye Başkanı 
Aytekin Şenlikoğlu, vatandaş-
ların hayatını kolaylaştırma ve 

ekonomik anlamda destek sağla-
ma konusundaki kararlılığını bir 
kez daha gösterdi.

Belediyenin mevcut kaynakla-
rını halkın ihtiyaçları doğrultusun-
da en etkili şekilde kullanan Baş-
kan Şenlikoğlu, sosyal belediye-
cilik anlayışı doğrultusunda 31 
Mart yerel seçimleri sonrasındaki 
ikinci dönemi için emeklilere, an-
nelere ve öğrencilere yeni müjde-
lerde bulundu.

Başkan Şenlikoğlu’nun büyük 
mutluluğa yol açan müjdeleriyle; 

Emeklilere su faturalarında yüzde 
50 indirim, belediye sosyal tesis-
lerinde yüzde 50 indirim ve bele-
diye otobüsleri ücretsiz olacak. 
Öğrencilere belediye otobüsleri 
ve belediye sosyal tesislerinde 
yüzde 50 indirim olacak. Annelere 
de 0-5 yaş grubu bebeği olanlara 
belediye otobüsü ücretsiz, yeni 
doğum yapan annelere mama ve 
çocuk bezi desteği sağlanacak.

“VATANDAŞIMIZIN
MUTLULUĞU İÇİN

ÇALIŞIYORUZ”
Giresun halkının en güzel hiz-

metlere layık olduğuna dikkat 
çeken Başkan Şenlikoğlu, “Sos-
yal belediyeciliğin sorumluluğu ge-
reği insanlarımıza insan onuruna 
yakışan bir şehir ve yaşam ortamı 
hazırlamak bizim öncelikli görev-
lerimiz arasındadır. Toplumumu-
zun tüm kesimlerine hitap eden fa-
aliyetlerimizi aralıksız olarak sür-
dürüyoruz. Geliştirdiğimiz sosyal 
projeler, sahip olduğumuz bilinci 
ve hedeflerimizi göstermektedir. 
Giresun Belediyesi olarak vatan-
daşlarımızın her zaman yanında-
yız ve halkımızın yaşam standart-
larını yükseltmek için, vatandaş-
larımızın mutluluğu için yeni hiz-
metleri hayata geçiriyoruz. Emek-
lilerimize, annelerimize ve öğren-
cilerimize yönelik müjdelerimizi 
31 Mart’tan sonra hemen hizmete 
sunacağız. Bu zamana kadar ol-
duğu gibi bundan sonra da yaşa-
mın her alanında vatandaşlarımı-
zın yanında olmaya devam ede-
ceğiz” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

Dereli ilçesi Belediye Baş-
kan Adayları, Kur-an davetin-
de bir araya geldiler.

İlçenin Sarıyer mahalle-
rinde gerçekleşen Kur-an 
programına AK Parti Belediye 
Başkan Adayı K. Zeki Şenli-
koğlu, MHP Belediye Başkan 
Adayı Cihan Özdemir, İYİ 
Parti Belediye Başkan Adayı 

Muharrem Çolak, Yeniden 
Refah Partisi Belediye Başkan 
Adayı Mahmut Talıç'ın katıldığı 
belirtildi.

Dört belediye başkan ada-
yının fotoğraf ve bilgi paylaşı-
mını yapan Yeniden Refah Par-
tisi Belediye Başkan Adayı 
Mahmut Talıç, "Adaylar ile bir-
birimize başarılar diledik. Ne-

zaketlerinden dolayı kendi-
lerine teşekkür ederim" ifa-
delerine yer verdi.

Mahmut Talıç'a 'dört 
aday birlikte fotoğraf çek-
mek kimin fikri idi' diye sor-
duk, Talıç, 'davet ettim sa-
ğolsun kırmadılar, olması 
gereken siyaset bu' dedi.

(Haber: Cihan Yavuz)

Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Beledi-
ye Başkan Adayı Fuat Köse, Giresun Beledi-
yesi’ni ziyaret etti. Merkez İlçe Başkanı 
Murat Bektaş ve meclis üyesi adayları ile 
şehir merkezindeki belediye binalarına ziya-
rette bulunan Köse personele güven verdi. 
Personel tarafından ilgiyle karşılanan Köse, 
‘’31 Mart’tan sonra tüm personelimizle barış 
ve kardeşlik içinde şehrimizi yöneteceğiz’’ 
şeklinde konuştu.

Tüm personelle tek tek konuşup dertleri-
ni dinleyen Köse; ‘’Bugün sizleri ziyarete 
nasıl güler yüzle geldiysek görevi teslim al-
dığımızda da aynı şekilde devam edeceğiz 
ve şehrimizi güler yüzümüzle yöneteceğiz. 
Herkese eşit mesafede olan, sizlerin dertle-
riyle dertlenen, mutluluğu ile sevinen bir be-
lediye başkanı olacağım. Giresun Belediye-
si’ndeki personel arkadaşlarımın her zaman 
yanındayım. Personellerimizin aldıkları 
ücret yaptıkları işin karşısında oldukça 
düşük. Şehrimizin ekonomisini canlandır-
mak ve işçilerimizin refaha kavuşması için 
göreve gelir gelmez personel maaşlarını yük-
selteceğiz. Giresun Belediyesi’nin kaynak-
ları personelinin giderlerini karşılamaya faz-
lasıyla yetiyor. İsrafı sonlandıracağız, gelir 

kaynaklarımızı arttırarak bu kaynaklarımızı 
personelimize ve Giresun’umuzun gelişimi-
ne harcayacağız" ifadelerini kullandı.

GİZLENEN SÖZLEŞMEYİ ORTAYA ÇI-
KARMAK ZORUNDA KALDILAR

Köse yaptığı açıklamada; ‘’Belediye çalı-
şanlarımızın en çok rahatsız olduğu bir konu 
da Belediye Başkanı’nın davul zurnayla yap-
tığı ancak 3-5 kişinin bildiği sözleşmeydi. Bu 
konuda yaptığımız açıklamadan sonra çalı-
şan arkadaşlarımıza sözleşme dağıtmak zo-
runda kaldılar. Emekçi kardeşlerimiz gerçeği 
gördüler. Asıl işi yapan, sahada alın teriyle ça-
lışan personelin nasıl ötelendiği ve sınıfları-
nın düşürüldüğünü görmüş oldu. Kendi 
makam şoförlerine en yüksek maaşı verdi-
ren ancak sahada yağmur altında çalışan 
emekçiyi öteleyen zihniyete karşıyım. Çalı-
şan arkadaşlarımız mevcut sözleşme gere-
ğince Temmuz ayında asgari ücrete zam gel-
mezse, Ocak ayına kadar maaşlarına zam 
alamayacaklarından kaygılılar bunun farkın-
dayız. Yeni dönem de bu yanlışı da ortadan 
kaldıracağız. Göreve gelir gelmez işçinin 
haklarını işçiden yana tekrar düzenleyece-
ğiz’’ şeklinde konuştu. 

(Pınar Okumuş)

Başkan Şenlikoğlu'ndan Müjde Dereli Belediye Başkan
Adayları Aynı Karede!

“Barış ve Kardeşlik İçinde
Şehrimizi Yöneteceğiz”Sütlüce Mahallesi Muhtar Adayı

Şükrü Tanrıverdi
İddialı Geliyor!

Dereli Sütlüce Mahallesi'nde muhtar adayı olarak 
çıkan Şükrü Tanrıverdi, mahallesinin sorunlarına 
çözüm bulmak için iddialı bir şekilde adaylığını açıkladı. 
Tanrıverdi, "Mahallemizdeki sorunlara çözüm bulmak 
için buradayım. Değişim ve hizmet için Muhtarlığa 
adaylığımı koyduğumdan beri vatandaşlarımın göster-
diği ilgileri için çok teşekkür ediyorum. Sütlüce mahalle-
mize yıllardır yapılmayan hizmeti yapmak için geliyo-
rum" şeklinde konuştu. Tanrıverdi'nin bu iddialı açıkla-
maları mahalle sakinleri arasında büyük bir heyecan ya-
rattı. (Pınar Okumuş)
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Başkan Şenlikoğlu, 
“Az laf, çok iş ürettik… 
Söz verdik, 40 yıllık çöp 
alanını çiçek gibi bir 
alana dönüştürdük. Çok 
yakında hizmetinize açı-
yoruz. Giresun bize gü-
vendi, biz de hep birlikte 
başardık. Hayırlı uğurlu 
olsun” ifadelerini kullan-
dı.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 

cak şekilde uygulandı.
50 milyon TL’yi aşkın ya-

tırımla 32 bin metrekarelik 
bir alana uygulanan proje 
kapsamında; 20 bin metre-
kare yeşil alan, 9 bin 820 
metrekare peyzaj alanı, 3 
bin 740 metre yürüyüş 
yolu, 3 bin 500 metrekare 
kapalı alanda 45 adet ga-
leri ve çeşitli amaçlar ile kul-
lanılabilir dükkan, ATM böl-
gesi, zabıta noktası, futbol 
sahası, basketbol sahası, 
voleybol sahası, tenis 
kortu, kafeterya, açık ve ka-
palı bekleme alanları, gö-
revli odaları ile soyunma 
odaları bulunuyor.

Bugünkü değeri 100 
milyon TL olarak karşımıza 
çıkan proje, Giresunlular 
tarafından da takdirle kar-
şılanırken, özellikle hafta 
sonları çocuk oyun ve eğ-
lence guruplarının olduğu 
bölge dolup taşıyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, yıl-
lardır atıl durumda bulu-
nan çöp sahasını yaşam 
alanına dönüştürerek Gi-
resun halkının kullanımına 

göreve geldiği günden bu 
yana şehre çok önemli ka-
zanımlar sağlamayı sürdü-
rüyor.

Giresun’da çocukların 
güven içinde koşup eğlen-
meleri, büyüklerin de huzur 
içinde dinlenmeleri ama-
cıyla üretilen projeler tek 
tek hayata geçiyor.

Çalışmalar kapsamın-
da, şehrin doğu yakasında-
ki 40 yıllık çöp sahası üze-

sunmanın haklı mutluluğu-
nu yaşadıklarını aktardı.

Doğu Park ve Galerici-
ler Sitesi’nin sosyal donatı-
ları ile şehrin önemli bir ihti-
yacını gidereceğini ifade 
eden Başkan Şenlikoğlu: 
“Projemiz şehrimizin eko-
nomik canlılığına, insanı-
mızın hizmet alabileceği 
sosyal alanların genişle-
mesine önemli bir katkıda 
bu lunacak. Böy lesi ne 
önemli bir projenin uygu-
lanmasından özellikle o 
bölgede yaşayan vatan-
daşlarımızdan ve esnafla-
rımızdan memnuniyetle-
riyle alakalı çok olumlu geri 
dönüşler alıyoruz. Şehri-
mize ve vatandaşlarımıza 
hayırlı uğurlu olsun. Halkı-
mıza hizmetlerimiz aralık-
sız devam edecek. Şehri-
mize ve insanımıza nefes 
aldıracak projelerimizin sa-
yılarını ikinci dönemde ar-
tırarak vatandaşlarımızın 
yaşam kalitelerini daha da 
yükseltmek için tüm gücü-
müzle çalışmaya devam 
edeceğiz” ifadelerini kul-
landı. (Hakan Akbaş)

rinde projelendirilen Doğu 
Park Galericiler Sitesi 
(Açık Spor Kompleksi Rek-
reasyonu Alanı Düzenle-
mesi) Projesi tamamlandı.

Giresun’un ilk çöpünün 
döküldüğü Sanayi Sitesi 
karşısındaki 40 yıllık çöp 
sahası alanından 160 bin 
metreküp çöpün kaldırıl-
masıyla uygulanan sosyal 
donatılı proje, vatandaşla-
rın yeni yaşam alanı ola-

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, 
Rekabet Kurumu’nun so-
ruşturmasını da Ferre-
ro’nun taahhüdünü de bir 
oyun olarak niteleyerek, 
“Rekabet Kurumu da dev-
let de üreticileri değil, 
yerli ve yabancı tarım te-
kellerini koruyor” ifadele-
rini kullandı.

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, 
parti olarak 2000 yılında 
kooperatifleri devlet des-

devletin açıkladığı fiyatın 
altında alım yapmaması 
üreticinin lehine olacak? 
Yani şimdi yerli ve yabancı 
tarım tekelleri üreticinin 
emeğinin ve ürününün ma-
liyetini de karşılamayan fi-
yatla ucuza almanın hesa-
bını yapmayacak mı? İhra-
catçılar karlarında zarar mı 
etmeyi düşünecek? Ya da 
devlet taban fiyat açıklar-
ken yerli ve yabancı tarım 
şirket le riy le görüşme-
yecek mi? Üretici örgütle-
riyle görüşmediği biliniyor. 
Fiyat açıklaması da tarım 
ve gıda şirketlerini mem-
nun eden biçimde oluyor. 
Yıllardır böyle oldu, üretici 
ürününe sahip çıkamazsa 
bundan sonra da böyle ola-
cak. Ki Rekabet Kuru-
mu’nun açıklamasından 
sonra fındık fiyatları düş-
meye başladı” ifadelerini 
kullandı.

NE YAPMALI?
“Tartışılması gerekenin 

tarım ve gıda şirketlerinin 
ve onlarla birlikte hareket 

teğinden yoksun bırakan 
4572 sayılı birlikler yasası-
nın çıktığından günümüze 
sürekli üreticilerin mağdur 
edileceğini söylediklerini 
vurgulayarak, “Parti olarak 
fındık üzerinden geliştirilen 
üreticiler aleyhine olan po-
litikaları sürekli anlattık. 
Bugün de Rekabet Kuru-
mu’nun Ferrero hakkında 
yaptığı soruşturmayı Fer-
rero’nun verdiği “taahhüt” 
nedeniyle sonlandırdığını 
açıklamasını bir oyun ola-

rak değerlendiriyoruz. 
Yani soruşturma bir kur-
macaydı” şeklinde konuş-
tu.

GERÇEKLER BAŞKA
Soruşturmanın sonlan-

dırılmasının açıklanma-
sından sonra bir süre bek-
lemeyi tercih ettiklerini be-
lirten Keskin; “Bir süre bek-
lemeyi uygun gördük. Ba-
kalım balıklama dalıp kim-
ler bu işi sulandıracak 
diye. Ferrero’yu yola getir-
mişler. Haksız rekabeti ön-
lemişler. Rekabetin “hak-
kaniyetli” olanı mı olurmuş 
da hakkaniyeti güvenceye 
almışlar. Adı üzerinde re-
kabette güçlü olan kaza-
nır. Yani Ferrero 2024-
2025 ürünü pazara indi-
ğinde üreticinin emeğinin 
ve ürününün değerini mi 
verecek? Devlet üreticinin 
hakkını veriyor mu da Fer-
rero ya da diğer yerli ve ya-
bancı tarım şirketleri ve-
recek? Devletin açıkladığı 
taban fiyat, ürünün gerçek 
değeri mi ki, Ferrero’nun 

Giresun İl Müftüsü Selçuk Kılıçbay, 18 Mart Şehitleri 
Anma Günü ve Çanakkale Deniz Zaferi'nin 109. yıl dö-
nümü dolayısıyla Espiye’de düzenlenen programa ka-
tıldı.

Giresun Espiye İlçe Müftülüğünce, 18 Mart Şehitleri 
Anma Günü ve Çanakkale Deniz Zaferi'nin 109. yıl dö-
nümü etkinlikleri kapsamında “Anma Programı” ger-
çekleşti.

Espiye Merkez Camii’nde düzenlenen program 
Kur’an-ı Kerim tilavetiyle başladı. Çanakkale şehitleri 
başta olmak üzere tüm şehitler için eller semaya açıldı, 
niyazda bulunuldu.

Programın açış konuşmasını yapan Giresun İl Müf-
tüsü Selçuk Kılıçbay, Çanakkale Zaferi’nin, iman, cesa-
ret ve fedakarlıkla verilen eşsiz bir imtihanın, çetin bir 
mücadelenin adı olduğunu kaydetti.

“ÇANAKKALE, HAKKIN BATILA ZAFERİDİR”
Çanakkale Zaferi'nin, Türk milletinin bağımsızlığın-

dan asla vazgeçmeyeceğini dünyaya bir kez daha ilan 
ettiği büyük ve tarihi bir kahramanlık destanı olduğunu 
ifade eden İl Müftüsü Selçuk Kılıçbay, “Bundan tam 109 
yıl önce kazandığımız Çanakkale Zaferi, annelerin du-
alarıyla cepheye koşan, vatanı uğruna canından geç-
meyi canına minnet sayan kınalı kuzuların, dünya dur-
dukça unutulmayacak destanıdır.

Şanlı tarihimiz kahramanlık destanlarıyla doludur. 
Ecdadımız, Yüce Rabbimizin sözünü en üstün tutmak 
için nice beldeleri ve gönülleri fethetmiştir. İslam’ın iz-
zetini, Müslümanların haysiyetini ve mukaddes değer-
lerini müdafaa etmek için canından, cananından, bütün 
varından vazgeçmiştir. Ancak tarihin hiçbir döneminde 
özgürlüğünden ve bağımsızlığından ödün vermemiştir. 
Zulme rıza göstermemiş, zalime boyun eğmemiştir. Ça-
nakkale, bu anlamda tarihin yeniden yazıldığı yerdir. 
Çanakkale, bıyığı bile terlememiş olan kahramanların 
candan canandan geçtiği yerdir” ifadelerini kullandı.

“ÇANAKKALE, SAVAŞ AHLAKININ YAŞATILDIĞI 
YERDİR”

Çanakkale’nin sadece bir zafer değil aynı zamanda 
dünyaya savaş ahlakının da öğretildiği yer olduğunu 
söyleyen Müftü Kılıçbay, “Çanakkale, düşman askeri-
nin yarasını gömleğiyle saran, kendi yarasına ise top-
rak basan, kırbasındaki suyu düşmanıyla paylaşan kah-
raman Mehmetçiğin dünyaya öğrettiği İslam’ın savaş 
hukukudur.

Çanakkale, Anadolu’nun her evinden, Rumeli’nin 
her bölgesinden, İslâm coğrafyasının her beldesinden 
imanı, gayesi ve duygusu bir olan müminlerin sıradağ-
lar gibi omuz omuza vererek gösterdiği ümmet olma şu-
urudur” dedi.

“ÇANAKKALE RUHUNU DİRİ TUTMAYA DEVAM 
EDECEĞİZ”

Çanakkale ruhunu unutturmamak ve gelecek ku-
şaklara aktarmak için çalıştıklarını belirten Kılıçbay, 
“Bizlere düşen en büyük görevlerden biri, Çanakka-
le’de şahlanan bu muazzam ruhu diri tutmaktır. Birliği-
mizi, beraberliğimizi ve kardeşliğimizi korumaktır. Milli 
ve manevi değerlerimize sımsıkı sarılmaktır. Ecdadı-
mızın aziz hatırasına, şehit ve gazilerimizin emanetine 
sahip çıkmaktır. Çanakkale Zaferi’nin ardındaki diriliş 
ruhunu gelecek nesillerimize aktarmaktır. Bu vesileyle 
tarih boyunca hak ve hakikat uğruna canından geçen 
aziz şehitlerimizi, istiklal ve istikbalimiz için mücadele 
eden kahraman gazilerimizi, hürmet, rahmet ve şük-
ranla yad ediyorum” ifadelerini kullandı.

Program Espiye İlçe Müftüsü Osman Gülbe’nin 
duası ile tamamlandı. (Hakan Akbaş)

eden iktidarın ne yaptığı 
değil üreticilerin ne yapa-
cağı” diyen Keskin, “Ser-
best piyasa kuralları işledi-
ği sürece, denetim yapılsa 
da ya da taaddüt verilse de 
anlamı yok. Öncelikle üre-
tici köylü kendi çıkarını ko-
rumak için birlik ve daya-
nışma içinde örgütlülüğü-
nü sağlamalıdır. İhracatçı-
lar, şirketler örgütlü. Örgüt-
lü olan kazanır. Yine diğer 
öncelik, fındık fiyatının be-
lirlenmesi maliyet hesabı 
temel alınarak yapılmalı, 
enflasyon gibi diğer koşul-
lar da dikkate alınmalıdır. 
Hatta taban fiyat belirlense 
de her ayın enflasyonuna 
göre fiyatlar güncellenme-
lidir. 2023-2024 dönemi fın-
dık fiyatı 84 TL idi. Bugün 
130 TL. Oysa 130TL Eylül 
ayında olmalıydı. Emek 
Partisi olarak iktidarın ve 
yandaşlarının tarım ve 
gıda şirketleri lehine algı 
operasyonlarına izin ver-
meyeceğiz” diye konuştu. 
(Pınar Okumuş)

Giresun Valisi Mehmet Fatih Serdengeçti, Dünya Tüketiciler Günü ve Tüketiciyi 
Koruma Haftası etkinlikleri çerçevesinde, Giresun İl Tüketici Hakem Heyeti Başkanı 
ve Ticaret İl Müdürü Meltem Saniye Erciyas ile Hakem Heyeti üye ve raportörlerini 
makamında ağırladı.

Heyet tarafından yapılan ziyarette, Giresun'daki tüketici müracaatları ve yapılan 
denetimler hakkında detaylı bilgi verildi. İl Tüketici Hakem Heyeti Başkanı Erciyas, 
Vali Serdengeçti'ye tüketicilerin haklarının korunması ve sağlıklı bir tüketim ortamı-
nın oluşturulması konusundaki desteklerinden dolayı teşekkür etti, ayrıca çiçek 
verdi. (Giresun Valiliği)

“Az Laf, Çok İş Ürettik” Müftü Kılıçbay:
“Tarihin Yazıldığı

Yerdir Çanakkale”

EMEP, “Fındıkta Oyun Devam Ediyor”

Tüketici Hakem Heyeti, Vali
Serdengeçti’yi Ziyaret Etti
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Başkan Şenlikoğlu: “Geleceğimizin temi-
natı çocuklarımızın ve gençlerimizin kötü 
alışkanlıklardan uzak durup en iyi şartlarda 
spor yapmalarını ve kendilerini geliştirmele-
rini sağlayabilmek için yaptığımız Çıtlakkale 
Semt Sahamız hayırlı uğurlu olsun. Hizmet-
lerin en güzellerini hak eden güzel şehrimiz 
Giresun’umuza yeni yatırımlar kazandırma-
ya devam edeceğiz” dedi.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu, şehre kalıcı eserler kazandırmayı sür-
dürüyor.

Spor Toto Teşkilat Başkanlığı ile Giresun 
Belediyesi arasında imzalanan protokol kap-
samında Çıtlakkale Mahallesi’nde yapımı ta-
mamlanan modern “Semt Sahası” tamam-
landı ve törenle hizmete açıldı.

Semt Sahasının bitmesini dört gözle bek-
leyen çocukların törendeki büyük mutluluk-
ları görülmeye değerdi.

Toplam alanı 3 bin 500 metrekare olan 
projede; 2 bin 450 metreküp taş duvar, 200 
metre korkuluk, iki farklı boyutta profesyonel 
zeminli halı saha (20x16 ve 38x19), çocuk 

oyun gurubu, kamelya ve peyzaj alanları yer 
alıyor.

Açılış töreninde konuşan Giresun Belediye 
Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, Aksu Semt Saha-
sı’nın ardından ikinci olarak Çıtlakkale Semt 
Sahası’nı hizmete açtıklarını, Erikliman Semt 
Sahası’nın ise tamamlanma aşamasında ol-
duğunu aktardı.

Başkan Şenlikoğlu: “Geleceğimizin temi-
natı gençlerimiz eğitimle, kültürle, sanatla, 
sporla gündeme gelmeli. Bunun için gençleri-
mize yönelik hizmetlerimize çok büyük önem 
veriyoruz. Semt sahaları çocuklarımızın ve 
gençlerimizin çok daha konforlu, güvenli ve 
rahat bir şekilde spor yapmalarına imkan sağ-
lıyor. Çocuklarımızın sosyal, kültürel, sanatsal 
ve sportif yönlerinin gelişmesi çok önemli, biz-
lerde bu bilinçle geleceğimizin teminatı çocuk-
larımıza ve gençlerimize her türlü imkanı sun-
maya çalışıyoruz. Gençlerimizin en iyi şartlar-
da spor yapmaları ve keyifli vakit geçirmeleri 
için hayata geçirdiğimiz bu semt sahamızın 
mahalle sakinlerimize, çocuklarımıza ve 
gençlerimize hayırlı olmasını temenni ediyo-

rum. Çocuklarımız burada kötü 
alışkanlıklardan uzak duracaktır. 
Güzel günlerde kullansınlar. Şeh-
rimizin tüm mahalleleri içerisinde 

uygun olan tüm alanlarda bu ve 
benzeri projeleri yapmak üzere 5 
yıllık planlarımızı gerçekleştirdik. 
Gençlerimiz enerjisini doğru yolda 

harcasın diye mahallelerimize 
spor sahaları yapmaya devam 
edeceğiz” ifadelerini kullandı. 

(Hakan Akbaş)

Giresun Belediye Başkan Adayı Fuat 
Köse, Atatürk Meydan’ında düzenlenen 
‘’Hayvan cinayetlerine sessiz kalma’’ prog-
ramına katılarak hayvan cinayetlerine tepki 
gösterdi.

Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Beledi-
ye Başkan Adayı Fuat Köse, son zamanlar-
da yaşanan vahşet olaylarına karşı duyarlı-
lık gösterdi ve hayvan haklarının korunması 
için mücadeleye devam edeceklerini dedi.

Özellikle Bulancak-Piraziz arasındaki 
kumsalda ortaya çıkan köpek ölümleriyle il-
gili olarak, Köse, bu tür acımasızlıkların son 
bulması için sıkı önlemlerin alınması gerek-
tiğini aktardı.

Hayvanlara yönelik şiddetin kabul edile-
mez olduğunu ve toplumun vicdanını yara-
ladığını söyledi.

Ayrıca, İstanbul Bahçeşehir’de yaşanan 
Eros adlı kedinin tekmelenerek öldürülme-
siyle ilgili olarak da Köse, adaletin tam anla-
mıyla yerine getirilmesi gerektiğini vurgula-
dı. Suçluların cezalandırılması ve hayvanla-
ra yönelik şiddetin caydırıcı bir şekilde ön-
lenmesi için hukuki sürecin titizlikle takip 
edilmesi gerektiğini belirtti. (Pınar Okumuş)

“Giresun'umuza Yeni Yatırımlar
Kazandırmaya Devam Edeceğiz”

Konutta Alım Fırsatı Olabilir

Ekonomist Hatice Kolçak, 
konut fiyatlarının enflasyonun al-
tında arttığını belirterek, “Seçim 
sonrası dolarda yükseliş beklenti-
miz var. Doların yükselmesiyle 
konut fiyatlarında düşüş bekliyo-
rum” ifadelerini kullandı.

Ekonomist Hatice Kolçak, 
konut fiyatlarındaki gerilemenin 
devam ettiğini belirterek, “Konut fi-
yatları enflasyonun altında artı-
yor. Reel konut fiyat değişiminde 
neredeyse sıfır çizgisine yaklaş-
tık. Seçim sonrası doların yüksel-
mesiyle konut fiyatlarında dolar 
bazında bir düşüş bekliyorum” 
şeklinde konuştu.

Elips Haber’den Deniz Dal-
gıç’a konuşan Ekonomist Hatice 
Kolçak, Merkez Bankası’nın açık-
ladığı ocak ayı konut fiyat endek-
sine ve seçim sonrası konut fiyat-
larında nasıl bir değişim beklendi-
ğine ilişkin açıklamalarda bulun-
du. Konut fiyatlarındaki gerileme-
nin devam ettiğini söyleyen Kol-
çak, “Konut fiyatlarında gerileme 
devam ediyor. Merkez Banka-
sı’nın ocak ayı konut fiyat endek-
sine göre; enflasyonun altında 
artan konut fiyatları var. Konut fi-

yatları ocak ayında reel olarak 
yüzde 1,4, nominal olarak yıllık 
yüzde 68 arttı. Fiyat anlamında te-
peden uzun zaman önce dön-
müştük. Şimdi yavaş yavaş aşa-
ğıya geliyoruz. Reel konut fiyat de-
ğişiminde neredeyse sıfır çizgisi-
ne yaklaştık” ifadelerini kullandı.

Konut fiyatlarındaki düşüşü 
beklediklerini belirten Kolçak, Mer-
kez Bankası politika faizine işaret 
ederek “Yılın ilk yarısında Merkez 
Bankası politika faizinin yüksek 
olacağını, bu civarda kalacağını 
ve bir miktar artış olacağını söyle-
yebilirim. Yılın ilk yarısında bir faiz 
indirimi beklemiyoruz. Faizler yük-
sek kalmaya devam edecek. Fa-
izler yüksek kaldığı sürece oto-
matikman konut fiyat hareketinde 
reel ve nominal anlamda düşüş 
devam edecek. 2024 yılı konut 
fiyat değişimine baktığımız 
zaman bu düşüşler ev sahibi ola-
caklar için bir alım fırsatı yaratı-
yor. 2024 Haziran ayına kadar evi 
olmayanlar ve ev alacaklar için bir 
fırsat” dedi.

Faiz indirimi beklemediklerini 
söyleyen Kolçak, “Yılın ilk yarısın-
da Merkez Bankası politika faizi-

nin yüksek olacağını, bu civarda 
kalacağını ve bir miktar artış ola-
cağını söyleyebilirim. Yılın ilk ya-
rısında bir faiz indirimi beklemi-
yoruz. Faizler yüksek kalmaya 
devam edecek. Faizler yüksek 
kaldığı sürece otomatikman 
konut fiyat hareketinde reel ve 
nominal anlamda düşüş devam 
edecek” ifadelerini kullandı.

Konut fiyatlarındaki düşüşün 
ev sahibi olacaklar için bir alım 
fırsatı yarattığını söyleyen Kol-
çak, “2024 Haziran ayına kadar 
evi olmayanlar ve ev alacaklar 
için bir fırsat. Çünkü piyasada 
satıcılar da müteahhitler de sa-
hibinden satanlar da konutları 
satmaya çalışıyorlar. Kolay 
kolay satamadıkları için güzel fır-
satlar var” dedi. 2024 yılının 
ikinci yarısında yeni bir değer-
lendirme yapmak gerektiğini vur-
gulayan Kolçak, “Merkez Ban-
kası’nın uygulayacağı faiz politi-
kasına bağlı olarak değişim gö-
rebiliriz. Merkez Bankası bir faiz 
indirimine giderse o zaman fiyat 
değişimi yeniden yukarı atabilir” 
şeklinde konuştu. 

(Elips Haber)

Köse; Hayvanlar Bizim Can Dostlarımız

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mah-
cuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esa-
tis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/55 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim sağlana-
bilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti 
ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri :Giresun İl, Dereli İlçe, YEŞİLKAYA Mahalle/Köy, 103 Ada, 140 Parsel, Kıymet 
takdirine konu taşınmaz tapu kaydına göre, Giresun İli Dereli İlçesi Yeşilkaya Köyü Hatipli 
Mahallesi mevkiinde bulunmakta olup, tapuda kargir ev ve fındık bahçesi olarak kayıtlıdır. 
Parselin üzerindeki bitki örtüsü, verimi,meyil durumu ve topoğrafik özellikleri itibariyle böl-
genin tipik arazisi yapısındadır. Toprak yapısı yarı humuslu özelliktedir. Tarımsal anlamda 
uygundur. Arazi normal dikim fındık dikim sistemindedir. Taşınmaz ve etrafındaki parseller 
tarım arazisi olup fındık bahçesi olarak kullanılmaktadır. Parsele temaslı araç yolu vardır. 
Parselin Genel Eğimi; (%30-60) aralıklarında değişmektedir. En yakın yerleşim birimine 2-
4 Km kadardır. Deniz seviyesinden 250m-500m yüksekliktedir. Orta kesimde bulunmakta-
dır. Üzerinde yer alan fındık ocakları ekonomik olarak kullanılmaktadır ve faydalanmaya 
uygundur. Arazi m² değeri tarımsal gelir metodu kullanılmak sureti ile hesap edilecektir. 
Söz konusu taşınmazın mevki ve özellikleri anlamında kapitalizasyon faiz oranı %5 olarak 
alınmıştır. Parsel üzerinde yapı mevcuttur.103 ada 140 parsel üzerinde 1,5 katlı yığma ya-
pının dışı sıvasız, çatısı oluklu sacla kaplıdır. Yapının alt katı ahır üst katı konut olarak kul-
lanılmaktadır. Yapının taban alanı 61,65m² dir. Yapının yaşı ve mevcut durumu dikkate 
alındığında yıpranma oranı %50 dir. Söz konusu parselin toplam arazi değeri 197.540,24 
TL'dir. Parsel üzerinde bulunan yapının değeri ise 175.702,50 TL'dir. Parsel maliki borçlu 
tapuya TAM Hisse ile kayıtlı olup hissesine düşen bedel, 103 Ada 140 Parselin (yapı + 
arazi) toplam değeri olan 373.242,74 TL'dir.
Adresi : Yeşilkaya Köyü Hatipli Mahallesi Dereli / GİRESUN
Yüzölçümü : 1.360,47 m2
Kıymeti : 373.242,74 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu sicil kaydındaki gibidir.
Artırma Bilgileri

(Basın:ILN02006004)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 

1.Artırma

2.Artırma

Başlangıç Tarih ve Saati : 11/04/2024 - 11:28

Başlangıç Tarih ve Saati : 09/05/2024 - 11:28

Bitiş Tarih ve Saati          : 18/04/2024 - 11:28

Bitiş Tarih ve Saati          : 16/05/2024 - 11:28

(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
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Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şen-
likoğlu, Giresun’u Karadeniz’in incisi bir 
şehir haline getirmek için başlattığı hizmet 
seferberliğini aralıksız sürdürüyor.

Başkan Şenlikoğlu’nun liderliğinde Gi-
resun’daki tarihi cadde ve sokakların koru-
nup gelecek kuşaklara miras olarak bıra-
kılması adına yapılan çalışmalar devam 
ediyor.

Geride bıraktığı beş yıllık görev süre-
since hayata geçirdiği sayısız proje ile Gi-
resun’un çehresini değiştiren Başkan Şen-
likoğlu, çok önemli bir projeyi daha kamu-
oyu ile paylaştı. Başkan Şenlikoğlu, Gire-
sun’un can damarı olan gezi ve alışveriş 
caddesi konumundaki Gazi Caddesi’nde 
Sokak Sağlıklaştırma Projesi uygulanaca-
ğını müjdeledi.

Yerli ve yabanca turistlerin uğrak yeri 
olan şehrin en işlek caddesine uygulana-
cak projeyle birlikte Gazi Caddesi’nde bu-
lunan işyerlerindeki görüntü kirliliği berta-
raf edilecek, caddeye estetik, modern bir 
panoramik görünüm kazandırılacak.

Caddedeki kirli ve karmaşık görüntü-
nün ortadan kaldırılıp yerine şehrin güzel-
liklerini sergilemek amacıyla planlanan 
Gazi Caddesi Sokak Sağlıklaştırma Proje-
siyle birlikte, dış cepheler ile iş yerlerinin ta-

bela, kepenk vb. sistemleri standart şekilde 
tek tip olacak, parke ve kaldırımlar yenile-
necek. Proje sonunda Gazi Caddesi, modern 
ve estetik bir görünüme kavuşarak daha 
cazip bir hale gelecek.

ŞENLİKOĞLU: “ŞEHRİMİZİN GÜ-
ZELLİKLERİNİ ORTAYA ÇIKARACAĞIZ”

Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, 
Gazi Caddesi Sokak Sağlıklaştırma Proje-
si’yle birlikte şehrin güzelliklerini ortaya çıkar-
mayı hedeflediklerini söyledi.

Giresun’un ileriye dönük gelişmesi için 
yeni projelerle hizmete devam etmek istedik-
lerini dile getiren Başkan Şenlikoğlu, “Göreve 
geldiğimiz ilk günden itibaren çalışmalarımızı 
bu yönde yoğunlaştırdık. Şehrimizi daha da 
güzelleştirmek adına çalışmalarımızı sürdü-
rüyoruz. Alparslan Caddesi ve Osmanağa 
Caddesi Sokak Sağlıklaştırma Projemizin ar-
dından şimdi de şehrimizin bir numaralı cad-
desi olan Gazi Caddemizde aynı projeyi ha-
yata geçireceğiz. Trafiğe kapalı olan Gazi 
Caddemizde oturma alanları ve peyzaj çalış-
malarımız olacak. İş yerlerinin dış cephe bo-
yaları, tabela ve kepenk sistemleri standart 
hale gelecek. Projemizin tamamlanması ile 
Gazi Caddemiz apayrı bir güzelliğe bürü-
necek, herkesin imrendiği bir cadde olacak” 
şeklinde konuştu. (Hakan Akbaş)

Başkan Şenlikoğlu'ndan Bir
Müjde De Gazi Caddesi İçin

TDV'nin Ramazan Yardımlarında
Önceliği Yine Deprem Bölgesi

Ramazan ayıyla bir-
likte yardımlarını ulaştır-
maya başlayan Türkiye 
Diyanet Vakfı (TDV) 
geçen sene olduğu gibi 
bu sene de deprem böl-
gesindeki depremzede-
lere öncelik verdi.

Ramazan yardımları 
hakkında bilgi veren Tür-
kiye Diyanet Vakfı Genel 
Müdürü İzani Turan, dep-
rem bölgesinde ve Türki-

la rı nı söy le yen İzani 
Turan, “Deprem bölgesin-
de ikram ettiğimiz iftarlıkla-
rın yanında 1003 şubemiz 
ülkemizin dört bir yanında 
“İyilik Sofraları” kuruyor. 
Kurduğumuz bu sofralarda 
ihtiyaç sahibi vatandaşları-
mız iftarlarını yapıyor. İftar-
larımızın yanında şubeleri-
miz muhtaç ailelere alışve-
riş yardım kartı ve gıda ko-
lisi dağıtarak Ramazan 
ayında ihtiyaçlarını karşılı-
yor. Alışveriş kartı ve gıda 
paketleriyle muhtaçların 
Ramazan ayını daha rahat 
bir şekilde geçirmesini sağ-
lıyoruz” dedi.

Gıda yardımlarının ya-
nında çocuklara bayramlık 
kıyafet dağıttıklarını da 
ifade eden Turan, “Bu yıl 
da çocukları boynu bükük 
bırakmayacağız. Bayram-
da ihtiyaç sahibi çocukları, 
kimsesizleri ve yetimleri 
yeni kıyafetler ve oyuncak-
larla buluşturacağız. Ço-
cuklarımızın bayramı se-
vinçle ve mutlulukla karşı-
lamaları sağlayacağız in-
şallah” şeklinde konuştu. 

(Pınar Okumuş)

ye’de yardıma muhtaç kim 
varsa yardımına koştukla-
rını söyledi. 2023’de dep-
remin hemen ardından Ra-
mazan ayının geldiğini ha-
t ı r la tan İzani  Turan, 
“Geçen sene Ramazan yar-
dımlarımızın tamamını 
başta deprem bölgesi 
olmak üzere ülkemizdeki ih-
tiyaç sahibi kardeşlerimize 
ulaştırmıştık. 10 milyondan 
fazla kardeşimize milletimi-

zin yardımlarını ulaştırdık. 
Bu sene de deprem bölge-
sine öncelik verdik ve 22 
noktada iftar çadırı kurduk. 
Aynı zamanda alışveriş ve 
yardım kartlarıyla da ülke-
mizdeki depremzedeler ve 
ihtiyaç sahibi ailelere yar-
dımlarımızı ulaştırıyoruz” 
ifadelerini kullandı.

Deprem bölgesinde 
günlük 15 bin 900 kişilik if-
tarlık ikramında bulunduk-

Ömer Halisdemir Konferans Salo-
nu'nda düzenlenen törenle Giresun Üni-
versitesi'nin 18. kuruluş yıldönümü coş-
kuyla kutlandı. Programa Giresun Valisi 
Mehmet Fatih Serdengeçti, Giresun Mil-
letvekili Prof. Dr. Nazım Elmas, Giresun 
Cumhuriyet Başsavcısı Zeynel Abidin 
Akkiraz, il protokolü, akademisyenler 
ve davetliler katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşı'nın 
okunmasıyla başlayan etkinlikte, ilk ko-
nuşmayı Rektör Prof. Dr. Yılmaz Can 
yaptı. Can, Üniversite'nin hedeflerini ve 
gelecek planlarını paylaşırken, öğretim 
üyelerine ve emekli olan personele te-
şekkür etti.

Giresun Milletvekili Prof. Dr. Nazım 

Elmas, Üniversitenin geçmişten bugüne 
olan önemine vurgu yaparak, gelecek viz-
yonunu değerlendirdi. Vali Serdengeçti 
ise Üniversitenin katkılarına ve başarıları-
na vurgu yaparak, 18. kuruluş yıldönümü-
nü kutladı.

Tören, Devlet Konservatuarı tarafın-
dan gerçekleştirilen müzik dinletisiyle 
renklendi. Öğretim üyelerinin yeni unvan-
larını giymesi ve emekli olan personele te-
şekkür edilmesiyle devam eden tören, coş-
kulu bir atmosferde son buldu.

Giresun Üniversitesi'nin 18 yıllık başa-
rıları ve birikimi özel bir sunumla tanıtıldı. 
Müzik dinletileri ve özel törenlerle dolu bu 
kutlama etkinliği, katılımcılara keyifli anlar 
yaşattı. (Pınar Okumuş)

www.akbasreklam.com.tr
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Coşkulu Törenle Kutlandı
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Evinde Şanlıurfas-
por’a karşı aldığı ağır ye-

ne çevrildi.
Giresunspor, sahasın-

da Şanlıurfaspor’a 6-0 
mağlup olarak büyük bir 
hayal kırıklığı yaşadı. Ta-
raftarlarını üzen bu sonuç-
la birlikte Yeşil-Beyazlılar, 
uzun süredir 3 puan ala-
mamanın sıkıntısını çeki-
yor.

Teknik Direktör Serhat 
Güller, takımının ruhsuz 
bir performans sergilediği-
ni ifade ederek, futbolcula-
rını eleştirdi. Ancak Gül-
ler’in artık söyleyecek bir 
şeyi kalmadığı belirtiliyor.

Taraftarlar ise Güller'in 
takıma katacağı bir şeyin 
kalmadığını düşünüyor ve 
neden hala takımın başın-
da olduğunu anlam vere-
miyor. Güller'in sözleşme-
sinin Haziran 2024’te sona 
ereceği, ancak sadece 
maaşı için istifasını sun-
madığı iddiaları da kulüp 
çevresinde sıkça konuşu-
luyor.

Giresunspor Kulübü, 
sosyal medya hesaplarını 
yoruma kapatarak taraftar-
ların tepkisini çekti. Taraf-
tarlar, bu durumu büyük bir 
hayal kırıklığıyla karşılar-
ken, kulübün başkanı 
Nahid Yamak ve Teknik Di-
rektör Serhat Güller’e yö-
nelik eleştiriler giderek ar-
tıyor. (Hakan Akbaş)

n i l g i  son ra s ı  Ye ş i l -
Beyazlılar, tarihinin en kötü 

sezonlarından birini yaşar-
ken gözler kulüp yönetimi-

Milletvekili Sabri Öztürk'ten
Sert Giresunspor Tepkisi

AK Parti eski Milletve-
kili Sabri Öztürk, Şanlıur-
faspor'a, 6 - 0 yenilen Gi-
resunspor maçından 
sonra, sosyal medya he-
sabı üzerinden yaptığı 
paylaşımda sert tepki 
gösterdi.

rüntü yapan, kendini şeh-
rin sahibi sanan arkadaş-
lar, eserinizle övünebilirsi-
niz!

Yazık oldu Giresuns-
por’a ve şehrimize…" ifa-
delerini kullandı.

Haber: Cihan Yavuz

Öztürk, "Süper Ligde 3 
büyükleri yenip gururumuz 
olan bir takımdan, 1.Ligin 
son sıralarındaki Ş.Urfas-
por’dan 6 gol yiyen bir takı-
ma…

Bir şehrin umudu olan 
Giresunspor’un mutfak gi-

derlerini bile keser, banka-
lardan kredisini engeller, 
sponsorlarına baskı yapar, 
müfettiş üstüne müfettiş 
gönderip baskı kurarsanız 
olacağı buydu.

Boyunlarına yeşil be-
yaz atkı atıp maçlarda gö-

Hep Hayal Kırıklığı

Rockets, Alperen Şengün'e
Dev Sözleşme Teklif Ediyor

NBA'de gösterdiği etki-
leyici performansla dikkat-
leri üzerine çeken Alperen 
Şengün için Houston Roc-
kets tarafından yapılan 
dev bir hamle gündeme 
bomba gibi düştü.

Rockets, genç yetene-
ğe uzun vadeli bir sözleş-
me teklif etmeye hazırla-
nıyor. Şengün'e sunula-
cak olan teklifin 5 yıl için 
tam 225 milyon dolar oldu-
ğu belirtiliyor. Bu anlaşma 
gerçekleşirse, Alperen 
Şengün tarihe geçecek bir 
imzaya imza atmış ola-
cak.

2021 NBA Draftı'nda 
Houston Rockets tarafın-
dan seçilen milli basket-
bolcu, geçen sezon takı-
mının formasını 63 maçta 
terletti. Sezonu ortalama 
21,1 sayı, 9,3 ribaund ve 5 
asist ile tamamlayan Şen-
gün, genç yaşına rağmen 
etkileyici bir performans 
sergiledi. 

(Hakan Akbaş)

Turgut Aslan Yaraman, İtalya'da
Gümüş Madalya Kazandı!

İtalya'nın Lignano Sabbiodoro kentinde düzenlenen Para Swimming World Se-
ries müsabakasında, Genç Erkekler 400 Metre Serbest branşında yarışan Turgut 
Aslan Yaraman, son gün yarışlarını gümüş madalya ile tamamladı.

11-18 Mart 2024 tarihleri arasında gerçekleşen müsabakada 4.49.10'luk dere-
cesiyle ikinci olan Yaraman, ülkemizi gururla temsil etti. Bu başarısıyla milli yüzücü, 
toplamda 4 altın, 2 gümüş ve 1 bronz madalya kazanarak Türk bayrağını uluslara-
rası arenada başarıyla dalgalandırdı. (Hakan Akbaş)


